
با استعفای ســپ بلاتر رییس سوییســی دیرپای فیفا از ریاست بزرگترین نهاد 
ورزشــی دنیا، حالا بســیاری از نهادهای تاثیرگذار و کلیدی بــرای دوره جدید 
انتخابات و ریاســت فیفا خیز برداشته اند. قاره آسیا اگرچه در جغرافیای فوتبال 
جهان چندان اهمیتی ندارد اما به واســطه وسعت و البته تعدد کشورها همیشه 
در انتخابات یا رای گیری ها نقش کلیدی ایفا کرده. این بار آســیایی ها تصمیم 
گرفته اند خود مســتقیما در معادله قدرت ورود پیدا کنند و با جاه طلبی عجیبی 
صندلی ریاست فیفا را تصاحب کنند. چندین نامزد به شکل نهان و آشکار برای 
این صندلی دورخیز کرده اند و امیدوارند با توجه به وســعت آسیا و تعدد کشورها 
بتوانند در انتخابات آتی پیروز باشــند. شیخ احمد رییس شورای المپیک آسیا، 
پرنس علی شاهزاده اردنی و جون بازرگان و سیاستمدار کره ای مهم ترین نفراتی 
هستند که از آسیا برای انتخابات فیفا اعلام آمادگی کرده اند. این در حالی است 
که شیخ ســلمان رییس AFC مدعی است قاره آســیا در انتخابات آتی فیفا از 

پلاتینی رییس یوفا حمایت خواهد کرد!

شیخ سلمان: در انتخابات فیفا از پلاتینی 
حمایت می کنیم

هر چند قرار اســت که شاهزاده بن حســین اردنی خود را 
نامزد شرکت در انتخابات ریاســت فدراسیون بین المللی 
فوتبال فیفا کند با این حال AFC و بیشتر کشورهای عربی 
اصرار دارند که به میشل پلاتینی فرانسوی در این انتخابات 
رای دهند. شیخ سلمان رییس کنفدراسیون فوتبال آسیا 
تاکید کرد کــه در انتخابات آینده فیفــا از پلاتینی حمایت 
خواهد کرد. او گفت: »فیفا در شــرایط خاصی قرار گرفته 
است. بعد از مشکلاتی که اخیرا به وجود آمد باید دست به 
تغییر زد. الان ریاست فیفا به فردی مورد اعتماد و باتجربه 
نیاز دارد که بتواند بار دیگر اعتماد را به فیفا برگرداند و براین 
باورم که پلاتینی به خوبی از عهده ایــن کار برمی آید.« او 
ادامــه داد: »پلاتینی هم تجربــه لازم را دارد و هم فردی 
مورد اعتماد است. او این توانایی را دارد که بار دیگر اعتماد 
را بــه فیفا برگرداند و وحــدت و یکپارچگــی را در این نهاد 
ورزشی برقرار سازد. بیشتر کشــورها در انتخابات آینده از 

پلاتینی حمایت می کنند و ما هم در AFC می خواهیم حمایت خود را از این نامزد 
اعلام کنیم. او فرد باتجربه ای است و سال هاست که در فیفا کار می کند و الان 
هم رییس یوفاســت. پلاتینی با همه رابطه خوبی دارد و این یکی از فاکتورهای 
اساسی انتخابش اســت.« بن حسین اردنی در دوره قبل تنها رقیب جدی بلاتر 
بود که در نهایت برابر این پیرمرد سوییســی رقابت را واگذار کرد . پلاتینی در دور 
قبل خود را نامزد نکرد، چرا که به خوبی می دانست با وجود بلاتر شانسی برای 
پیروز شدن ندارد اما الان که بلاتر کنار رفته اســت رییس اتحادیه فوتبال اروپا 
وقت را غنیمت شمرده و از حمایت بیشــتر کشورهای اروپایی برخوردار است و 

شانس نخست پیروزی در انتخابات است.

شیخ احمد: فوتبال مهم تر از انتخابات فیفا است
شــیخ احمد الفهد الصباح یکی از بانفوذترین اشخاص در عالم سیاست ورزش 
است. او در فیفا و کمیته بین المللی المپیک سمت های کلیدی در اختیار دارد. 

وزیر سابق نفت کویت در سال 1992 به کمیته بین المللی المپیک ملحق شد و 
بعد از آن ریاســت شورای المپیک آسیا و انجمن قدرتمند کمیته های ملی را در 
اختیار گرفت. او اوایل ســال جاری میلادی، با عضویت در کمیته اجرایی فیفا 
که به عنوان یکی از نمایندگان آســیا انتخاب شد، نفوذ خود را در فوتبال جهان 
گسترش داد. شــیخ احمد که زمانی به عنوان رییس احتمالی فیفا مطرح بود، 
در انتخابات آینده فیفا، برای جانشــینی بلاتر وارد میدان رقابت نشــده است. 
اگرچه فیفا هیچ گاه یک آســیایی را به ریاست این نهاد انتخاب نکرده است اما 
پرجمعیت ترین قاره جهان به علت تعداد آرای بــالای این قاره، نفوذ زیادی در 
نهاد حاکم بر فوتبال جهان دارد. میشل پلاتینی گزینه ریاست فیفا در انتخابات 
ماه فوریه محسوب می شود. احتمالا دو نامزد آسیایی با او رقابت خواهند کرد. 
بن حسین شــاهزاده اردنی که در انتخابات قبلی با بلاتر رقابت کرد گفته که بار 
دیگر نامزد می شــود. چونگ مونگ جون میلیاردر کــره جنوبی نیز دیگر نامزد 

آسیایی محسوب می شود.

رییس شــورای المپیک آســیا که آشــکارا در مورد موضوع فرد جانشین بلاتر 
خاموش بوده، اعتقاد دارد مشــکلات فیفا بســیار بزرگتر از مســاله ریاست آن 
است. در حالی که نامزدهای جانشینی سپ بلاتر به دنبال جلب حمایت برای 
تصاحب کرسی ریاست فیفا هســتند، رییس شورای المپیک آسیا که می تواند 
نفوذ زیادی در انتخابات فیفا داشته باشد، گفت: »فوتبال، نگرانی هایی بزرگتر 
از موضوع انتخاب رییس بعدی فیفا دارد. به جای نگرانی در مورد اینکه چه کسی 
رییس بعدی فیفا می شــود، اولویت اصلی این نهاد قبل از انتخابات 26 فوریه 
باید حل مشکلات خودش باشد.« وی در نشست کمیته بین المللی المپیک در 
مالزی گفت: »من فکر می کنم اولین چیزی که باید شاهد آن باشیم، این است 
که اصلاحات در مسیر درســت قرار گیرد. فیفا قبل از هر چیزی به اصلاحات 
نیاز دارد.« شــیخ احمد در پاســخ به این سوال که آیا آســیا از پلاتینی یا یکی از 
نامزدهای آسیایی حمایت می کند، باز هم تاکید کرد که فیفا مشکلاتی بزرگتر 
از انتخابات ریاست فیفا دارد. وی گفت: »بیشتر کارشناسان همیشه از پلاتینی 

حمایت خواهند کــرد اما در حال حاضر تمرکز ما باید اصلاحات آینده باشــد.«

پرنس علی: پلاتینی صلاحیت ندارد
پرنس علی بن حسین رییس فدراسیون فوتبال اردن که در انتخابات اخیر ریاست 
فیفا از سپ بلاتر سوییسی شکســت خورد، در گفت وگویی به نامزدی پلاتینی 

برای انتخابات ریاست فیفا حمله کرد.
 او همچنیــن در بیانیه ای رســمی که در ســاعات اندکی پس از اعلام رســمی 
نامزدی پلاتینی برای انتخابات ریاست فیفا منتشــر شد، تاکید کرد: »این آقا 
برای ریاست فیفا صلاحیت ندارد و به این منظور بهتر است که مدیران بهتری 
وارد عرصه شــوند. نباید به افرادی که تا کنــون مدیریت در فیفا و مجامع کلان 
فوتبالی جهان داشته اند اعتماد کنیم، زیرا تردیدی نیست که همه شان از انواع 
گاه بوده اند و در  فســادی که در چند دهه اخیر فوتبال جهان صورت گرفتــه، آ
عین حــال هیچ اقدامی صورت ندادند؛ ســکوت کردند و وقتــی پلیس آمریکا 
دست به افشاگری زد، یک باره همگی به نکوهش دوستان 
پرداختند. او در پایان گفت که فیفا نیازمند تغییر ساختار و 
نفرات و اصلاحات کلان است. انتخابات ریاست فیفا در 
اوایل اسفند در نشستی فوق العاده برگزار می شود. پرنس 
علی که از یک دهه پیش مدعی ریاســت فیفا است، هنوز 
نامزدی خود برای صدارت بر این ثروتمندترین ســازمان 

بین المللی را اعلام نکرده است.«
فیفا که اکنون در 111 ســالگی خود به سر می برد، در پی 
آنکه فســادهای مالی سازماندهی  شده مقامات گذشته و 
حالش ســه ماه پیش افشا شده، مشــوش تر از همیشه، با 

بدنامی ها و کم اعتباری های فراوانی روبه رو است.

 جون: فوتبال را از دست نااهلان 
نجات خواهم داد

برای انتخابات فیفا چشم بادامی ها نیز دندان تیز کرده اند. 
گزینه آنها چونگ مونگ جون یک بازرگان و سیاســتمدار 
کره ای اســت که در فوتبال آسیا و البته فیفا همیشه نقش 
مهم اما نامرئی داشــته. چونگ مونگ جون که 65 سال 
پیش در پوسان کره جنوبی متولد شد، یک بازرگان و سیاستمدار اهل کره جنوبی 
است. او که مدتی هم ریاست فدراسیون فوتبال کره جنوبی را بر عهده داشت، 
همواره در ســمت های مشاوره ای به فوتبال کشورش خدمت کرده؛ چنانکه در 
فوتبال آسیا و جهان هم تقریبا به همین نوع کمک می کرد. جون فرزند موسس 
و مدیر ابرشرکت صنایع سنگین هیوندای، دومین شرکت بزرگ قاره آسیا پس از 
آرامکو و از سهامداران بزرگ همین مجموعه است. او همواره در چند دهه اخیر 
از ثروتمندترین افراد قاره آسیا بوده است. او فوق دکترای مدیریت از دانشگاه جانز 
هاپکینز را دارد. چونگ مونگ جون که همواره یکی از موثرترین مدیران فوتبال 
آسیا در پشت پرده  است، نامزدی خود برای انتخابات ریاست فیفا را اعلام کرد. 
جونکــه در دوره کوتاهی یکی از معاونت های فیفا را در اختیار داشــت، همواره 
دوست نداشته به عنوان یک چهره روی صحنه به فعالیت بپردازد اما این بار چنان 
کــه خود این مرد می گویــد، زمان آمدن برای نجات فوتبال از دســت نااهلان 

است. او در این رابطه گفت: »آمده ام تا فوتبال را از وجود فساد ها منزه کنم.«

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

حمله به ایمان 
صادقی اشتباهی 
ایمان صادقی در سه بازی 
گذشته پرسپولیس 8 گل در 
کارنامه اش ثبت شده. عملکرد 
ضعیف و البته دور از انتظار 
این دروازه بان باعث شده تا 
هواداران پرسپولیس شاکی 
شوند و مطابق همیشه چاره را 
در حمله به صفحات اجتماعی 
این چهره ها ببینند. البته این 
بار پرسپولیسی ها قهرمان 
کشتی ایران را به دلیل تشابه 
با نام دروازه بان شماره 88 تیم 
شان اشتباه گرفتند و به صفحه 
این کشتی گیر حمله کردند.

تیتر دو

پروپئیچ و نقض ماده شش 
نقل و انتقالات فیفا؟

ابهامــات ماجرای پروپئیچ با اســتقلال آنقدر زیاد 
هســت که مدیــران فوتبالی ایران از جمله ســعید 
آذری را دچــار ابهام کرده اســت. پروپئیچ درحالی 
برای اســتقلال در مقابل ذوب آهن بازی کرد که 
پیش تر اعلام شده بود که باشــگاه استقلال تمام 
عواقب احتمالی در رابطه با او را می پذیرد. مشکل 
این بازیکن از آنجایی آغاز شــد کــه آخرین مهلت 
نقــل و انتقــالات بازیکنان نیازمنــد ITC با توجه 
به اعلام قبلی به سیســتم فیفا TMS ساعت 24 
روز پنجشــنبه 1/5/94 بود ولی ایــن بازیکن در 
همــان روز به وقت تهــران برای تیــم آلبانیایی در 
رقابت هــای لیگ اروپــا به میدان رفتــه بود و این 
دیــدار 30 دقیقه بامداد جمعــه 2/5/94 به وقت 

ایران به پایان رسید.
اســتقلالی ها رضایت نامه این بازیکن را یکم مرداد 
دریافت کرده اند ولی هــراس از تکرار حادثه موتومبا 
و راه آهن باعث شــد تا آنها از فیفا استعلام بگیرند و 
جواب کلی و ابهام آمیز فیفا کار را برای آنها دشــوارتر 
کرد. فیفا در نامه ای به اســتقلالی ها اعلام کرد که 
درصورتی که مشــکل یا شــکایتی صــورت بگیرد و 
چنانچه ســوء اســتفاده ای از اســتثنای ماده شش 
آیین نامه فیفا انجام گرفته باشــد، باشگاه استقلال 
باید نسبت به آن متعهد باشــد و کلیه مسئولیت ها را 

قبول کند.
بند شش آیین نامه نقل و انتقالات فیفا یکبار هم برای 
خلعتبری دردسر ساز شد. این بازیکن که نمی خواست 
در لیــگ جعلی امــارات بــازی کند با قــراردادی به 

پرسپولیس آمد.
همان زمان هم بــه این انتقال انتقادها و ســوالات 
زیــادی وارد شــد تا اینکــه بالاخره فیفا متوجه شــد 
 و پرســپولیس را جریمــه نقــدی نســبتا ســنگینی 

کرد.
اســتقلال از پروپئیچ در مقابل ذوب آهن اســتفاده 
کرد و ظاهرا این تیم اصفهانی شاکی اول این ماجرا 
اســت و باید دید مدیران اســتقلال درباره ابهامات 
درباره ایــن بازیکن چه توضیحــی می دهند. آنچه 
مسلم اســت، ابهامات پرونده اســتقلال و پروپئیچ 
آنقدری هست که حتی مدیران فوتبالی ایران را هم 

شگفت زده کند.

جنجال دوباره  دخیا و فان خال
چنــدی پیش بود که ســرخیو رومــرو پــس از توافق با 
منچستریونایتد از سامپدوریا ایتالیا راهی لیگ جزیره شد 
تا د ر وازه بان ذخیره داوید دخیا باشد. از سویی دیگر دخیا 
نیز مورد توجه ر ئال  ماد رید قرار داشت. او تمام تابستان 
در انتظار نهایی شدن قراردادش با قوهای سپید بود، اما 
اکنون که تنها پانزده روز به پایان نقل و انتقالات اروپایی 
باقی  مانده است دخیا هنوز در ترکیب منچستریونایتد قرار 
دارد. لوئیس فان خال، سرمربی هلندی منچستریونایتد 
در دو دیدار نخست لیگ برتر انگلیس از دخیا در چارچوب 
دروازه تیمش استفاده نکرده است. او در گفت و گویی پس 
از پیروزی مقابل تاتنهام در هفته  نخست لیگ برتر اعلام 
کرد دخیا دیگر آن د ر وازه بان فصل گذشــته نیست و به 
همین دلیل در ترکیب تیمم جایی ندارد. چندی بعد بود 
که فرانس هوک، مربی د ر وازه بان های منچستریونایتد 
هم اعلام کرد پس از مشورت با داوید دخیا او را از ترکیب 
یونایتدها خارج کردیم. هوک تاکید کرد پس از گفت و گو 
با فان خال به دخیا گفتیم که آیا دوســت دارد در ترکیب 
تیم بازی کند یا نه، که دخیا نیز در پاسخ اعلام کرد ترجیح 
می دهد که روی نیمکت بنشیند. حال مشخص شد که 
دخیا به هیچ وجه به مربیانش نگفته که دوست ندارد در 
ترکیب منچستریونایتد به میدان برود. با توجه به این که 
دخیا در شرایط بسیار ســختی به سر می برد، فان خال 
هم نمی تواند روی او به عنوان د ر وازه بان نخست تیمش 
حساب کند. د ر وازه بان جوان اسپانیایی منچستریونایتد 
می داند که چنین انتخاب هایی می تواند به منفور شدن 
او در میان هو اد ا ران این تیم منجر شود. به همین دلیل 
او دوست ندارد چنین خبرهایی در باره اش منتشر شود. 
با توجه به شرایطی که دخیا در آن گرفتار شده، فان خال 
نیز ترجیح داده برای حفظ آمادگی این د ر وازه بان او را به 
تمرین کردن با تیم دوم منچستریونایتد مجبور کند. شاید 
این مساله دخیا را زودتر از آنچه تصور می شود به درهای 

خروجی منچستریونایتد نزدیک کند.

ممنوعیت بالوتلی از حضور در 
تمرینات گروهی 

باشگاه لیورپول در اقدامی جالب اجازه نداد ماریو بالوتلی 
در تمرینات گروهی این تیم حضور داشته باشد. بالوتلی 
را می توان بدترین خرید رقابت های لیگ برتر انگلیس 
در فصل قبل دانســت. این بازیکن ایتالیایی که با 16 
میلیون پوند از میلان به لیورپول پیوست، عملکرد بسیار 
بدی در قرمز پوشان آنفیلد داشت و در رقابت های لیگ 
جزیره تنها یک گل برای این تیم به ثمر رساند. باشگاه 
لیورپــول در اقدامی جالــب اجازه حضــور بالوتلی در 
تمریتات گروهی این تیم را نداد و تا این بازیکن مجبور 
شود در تمرینات انفرادی شــرکت کند. البته بالوتلی 
به این تصمیم باشــگاه لیورپول هیچ اعتراضی نکرده 
است، چرا که او در هر حالتی حقوق هفتگی 80 هزار 

پوندی خود را دریافت خواهد کرد.

اسنایدر گزینه نهایی یووه
هر چند باشگاه یوونتوس در فصل جابه جایی تابستانی 
تغییرات زیادی داشــت اما هنوز نتوانســته است که 
جانشــینی شایســته را برای پیرلو پیدا کنــد. این تیم 
بازیکنانی مانند ماریو مانژوکیچ، دی بالا، زارا و سامی 
خدیرا را جذب کرد امــا هیچکدام از آنها نمی توانند در 
پســت پیرلو بازی کنند. سران یوونتوس تلاش کردند 
در فصل جابه جایی تابستانی با بازیکنانی مانند ایسکو، 
اسکار یا حتی دراکسلر قرارداد امضا کنند اما هیچکدام 
از ایــن بازیکنان را در نهایت نتوانســتند جذب کنند تا 
جای خالی پیرلو همچنان یکی از نگرانی های اصلی 

یوونتوس باشد. 
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پلنگ زخمی، روی تشک
رضا یزدانی از انگیزه زیادی برای حضور در ترکیب تیم ملی در رقابت های جهانی 
کشــتی آزاد در لاس وگاس برخوردار اســت. همین انگیزه زیاد هم باعث شده تا با 
تلاش زیاد نشــان بدهد که هنوز می تواند در ترکیب تیم ملی حضور داشــته باشد. 

نهایتاً این تلاش زیاد باعث شــد تا او در اقدامی عجولانه زودتر از موعد 
مقرر پانســمان پای خود را باز کند که همین موضوع باعث شــد تا 

مصدومیتش تشــدید شود. تشدید مصدومیت او این شایعه را که 
نمی تواند در رقابت هــای جهانی به میدان برود تقویت کند. این 
شــایعات در روزهای اخیر به واقعیت خیلی هم نزدیک شده بود 
اما به یکباره روز گذشــته تصاویری منتشر شد که نشان می داد 
رضا یزدانی در تمرین تیم ملی کشتی آزاد حاضر شده و سرشاخ 

با کشــتی گیران تمرین می کند. این تصاویر می تواند ابهامات 
وزن 97 کیلوگرم را افزایش هم بدهد. هنوز مشــخص 

نیست که چه اتفاقی رخ داده؛ شاید اگر یزدانی بهبود 
پیدا کند و بتواند تمرینات کادر فنی را انجام بدهد به 

لاس وگاس هم برسد.

به سوی زوریخ
نگاه ویژه آسیایی ها به انتخابات فیفا

در حالی که زمان کوتاهی تا شروع رقابت های جهانی جودو 
باقی نمانده اســت کادرفنی اقدام به برگزاری رقابت های 
انتخابــی کرده اســت. رقابت هایی که تکلیف مســافران 
قزاقســتان را مشــخص می کند. در این میــان کادرفنی 
از تیم جوانــان دعوت به عمل آورد تا بــا باتجربه های تیم 
ملی بزرگســالان رقابت کنند اما از تیم بزرگسالان نه امیر 
قاســمی نژاد حاضر شــد و نه جواد محجوب پــا به میدان 

گذاشت تا مسابقه بدهند.
جواد محجوب جودوکای 100 – کیلوگرم کشورمان زمان 
برگزاری این رقابت ها را مناسب نمی داند و همین بهانه ای 
شده است تا از حضور در انتخابی تیم ملی انصراف بدهد. 
محجوب می گویــد: »برگزاری انتخابی چنــد روز قبل از 
مســابقات جهانی کار عاقلانه ای نیســت. بــه نظرم این 
تصمیمی که مسوولان فدراســیون گرفته  بودند منطقی 
نبــود، چرا که پیــش از این باید تکلیف نفــرات اعزامی به 
مسابقات قهرمانی جهان مشخص می شد. من ترسی از 
مبارزه در مسابقات انتخابی ندارم اما دیگر از شرایط فعلی 
جودو خسته شده ام و دوســت ندارم در این رشته فعالیت 
کنم.« او که یکی از شــانس های کسب سهمیه المپیک 

جودو به شمار می رود با دلزدگی از جودو می خواهد برود.
او آنقــدر از ایــن جــودو فاصلــه گرفتــه کــه می خواهد 

لباس هایــش را هــم بفروشــد: »قیــد جــودو را زده ام و 
لباس هایم را بــرای فروش می گــذارم. در حال حاضر در 
مســابقات چوخه شــرکت می کنم و هر بــازی یک و نیم 
میلیون تومان جایزه دریافــت می کنم و حداقل هفته ای 
ســه تا چهار میلیون تومان از این راه درآمد دارم. به همین 
دلیل دیگر تمایلی برای فعالیت در جودو ندارم. کســی در 
فدراســیون به فکر ورزشکاران نیســت و این رفتارها به ما 

ضربه می زند.«
قضاوت کردن جواد محجوب در شرایطی که از مشکلات 
مالی اش گلایه می کند شاید منصفانه نباشد. به هر حال او 
در کنار زندگی ورزشی اش باید به امورات شخصی خود نیز 
رســیدگی کند اما نگاه حرفه ای و عرق به پیراهن تیم ملی 
چه می شود؟ موضوعی که امروز به نظر می رسد آثاری در 
تفکرات محجوب ندارد و شــاید مســوولان فدراسیون و 
مربیان تیم ملی نیز در این امر مقصر هستند که نتوانستند 
به ملی پوش خود یاد بدهند که پیراهن تیم ملی قداست دارد 
و حالا او به جایی رسیده اســت که می خواهد پیراهن تیم 

ملی اش را بفروشد. پیراهنی که قداست دارد.
او حــق دارد از بی پولی گلایه کند امــا در ازای چه چیزی 
گلایه می کند؟ گلایه بابت اینکه می بازد؟ او حالا که مزه 
پول کشتی چوخه زیر زبانش رفته است تمایلی به بازگشت 

ندارد. بازگشــت به تیمی که تنها تشــکر خشک و خالی از 
ملی پوشان خود می کنند: »دوســت ندارم با شرایطی که 
حاکم اســت در جــودو فعالیت کنم، چرا کــه در پایان هر 
مسابقه به جای پرداخت پاداش تنها از ما تشکر می کنند. 
اگر پاداشی در کار نباشد پس من چطور زندگی کنم؟« پسر 
محجوب جودو حالا بی پرده و شفاف می گوید که این جودو 
را نمی خواهد. او دیگر مبارزه نمی کند تا افتخار آفرینی کند. 
او می خواهد برود و عطای جودو را به لقایش ببخشد و چه 
تلخ اســت این خداحافظی و رفتن برای ورزشکاری که به 
حضورش در المپیک دل خوش کرده بودیم: »گویا کسی 
به فکر جودو نیست و اصلا موفقیت در المپیک و مسابقات 
جهانی برای هیچکس اهمیت نــدارد. من زندگی ام را در 
راه جودو گذاشته ام اما دیگر نمی خواهم به این رشته فکر 
کنم. تیم ملی هم برای خودشان و فقط امیدوارم هر کسی 

جایگزین من شد موفق شود.«
محجوب قرار بود بــه روش گلخانه ای تــا المپیک آماده 
شود تا در ریو به روی تاتامی برود اما او رفت تا پروژه گلخانه 
جودو نیز ناکام بماند. با این خداحافظی غیرحرفه ای جواد 
محجوب حالا باید به فکر جایگزین های مناسب به جای او 
بود. جایگزینی که از حالا یاد بگیرد افتخار آفرینی و پیراهن 

تیم ملی قیمت ندارد.

شوک محجوب!
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